

Ducati HongKong (MotorGP 2012) Ride Tour

Day	Date	Ride Itinerary	Km
		Arrive K.L.	
1	18th Oct Thursday	Hong Kong to KLIA arrival as early as possible. Air-port/Hotel transfer by coach Check-in at Summit Hotel, Subang Jaya Collect bikes (Next Bike in Petaling Jaya), then back to Hotel. Welcome dinner (with Ducati Corse riders and team) & party with riders	
		K.L. - Cameron Highlands	
2	19th Oct Friday	Check-out Hotel. Ride out K.L. City towards the Old Winding/Curvy country road towards Bentong Town. A short stop at Durian Orchard and further continue on more country roads to Raub town for lunch. After Lunch, a short boring 80 km country road to re-fuel and from here on, ascend from the East-side of the Main Range with 95 km gradual winding roads. Take a tea break that overlook scenic tea plantation before riding to Cameron Heritage Hotel, Tanah Rata Town.	340km
		Cameron Highlands - K.L.	
3	20th Oct Saturday	Breakfast and check-out. Ride out of Cameron Highlands via the Original narrow winding/curvy country road for 70km, passing virgin jungle & water-falls to Tapah town. A short burst on the North-South Highway to Tanjung Malim for lunch. After lunch, continue southward on country road and detour onto Genting Highland Resort City for a cup of coffee. Returning to K.L. city via the East-coast Highway. Expect to arrive Summit hotel before 5:00pm	320km
4	21st Oct Sunday	Breakfast and check-out. Ride into K.L. and check-in to ADW booked hotel Ride your own bike from the Hotel to Sepang International Circuit, enjoy the race of MotoGP (Paddock Village access pass for MotoGP)	
5	22nd Oct Monday	Breakfast and go to SIC by coach Ducati Riding Experience Asia at Sepang International Circuit (SIC) featuring Loris Capirossi	
6	23rd Oct Tuesday	Breakfast and go to SIC by coach Ducati Riding Experience Asia at Sepang International Circuit (SIC) featuring Loris Capirossi	
7	24th Oct Wednesday	Breakfast and check-out. Hotel/Airport transfer by coach.	

Ducati HongKong (MotorGP 2012) Ride Tour

Day	Date	Ride Itinerary	Km
1	10月18日 星期四	<p style="text-align: center;">到達吉隆坡</p> 香港到吉隆坡國際機場，機場/酒店接送 入住Summit酒店，Subang Jaya 出發取回自己的電單車回酒店 (Next Bike in Petaling Jaya) 歡迎晚餐 (與Ducati 賽車手和團隊) 和狂歡派對	
2	10月19日 星期五	<p style="text-align: center;">吉隆坡 - 金馬倫高原</p> 早餐和退房。騎車離開K.L. City，舊繞組/彎曲的鄉間小路去Bentong Town。 之後出發去Raub Town，途中會在榴蓮果園短暫停留，然後騎車更加多鄉間小路 (彎曲)，到達Raub Town享用午餐。 午餐後慢長的80公里鄉村公路，95公里曲折盤山公路 到達Heritage Hotel, Tanah Rata Town之前會參觀風景秀麗的茶園	340km
3	10月20日 星期六	<p style="text-align: center;">金馬倫高原 - 吉隆坡</p> 早餐和退房。騎車離開金馬倫高原，70公里的羊腸小道/彎曲的鄉間小路。 通過原始叢林及水瀑布到達塔巴，然後短程南北公路前往Tanjung Malim，到達Tanjung Malim後享用當地午餐。 午餐後，繼續向南 (繞組/彎曲)道路前往雲頂高原。 休息後返回K.L. 通過東海岸城市公路，預計下午5:00前到達Summit hotel。	320km
4	10月21日 星期日	早餐和退房手續，騎車到ADW預訂酒店check-in。 從酒店騎車到雪邦國際賽車場，觀看MotoGP賽事。 (Paddock Village access pass for MotoGP)	
5	10月22日 星期一	早餐後乘坐旅遊巴到雪邦國際賽車場。 亞洲杜卡迪賽車場體驗會在雪邦國際賽車場與行，Loris Capirossi共同參與。	
6	10月23日 星期二	早餐後乘坐旅遊巴到雪邦國際賽車場。 亞洲杜卡迪賽車場體驗會在雪邦國際賽車場與行，Loris Capirossi共同參與。	
7	10月24日 星期三	早餐和退房，酒店/機場旅遊巴接送 旅程完滿結束，下次Asia Ducati Week見。	